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Abstract (en)
[origin: CN104342841A] The invention relates to a method for producing a knitted fabric with perforations. In particular, for a method for making a
fabric on a drive with a separate yarn guide system and at least two knitting needles flat knitting machine, in the first needle bed zone (4,14,24, 44)
by the first yarn guide and the first yarn having a first knitting system (1,11,21,41) forming a coil, tucking or floats, and at the same needle bed zone
(4, 14,24,44) in use of the second yarn with a second yarn guide (2,12,22,42) and a second knitting system, forming a coil, tuck or float yarns in the
same knitting direction.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Herstellung eines Gestricks auf einer Flachstrickmaschine mit autark angetriebenen Fadenführern und mindestens zwei
Stricksystemen wird in einem ersten Nadelbettbereich (4, 14, 24, 44) mit einem ersten Fadenführer mit einem ersten Faden (1, 11, 21, 41) und
einem ersten Stricksystem Masche, Fang oder Flottung gebildet und wird in derselben Strickrichtung in demselben Nadelbettbereich (4, 14, 24, 44)
mit einem zweiten Fadenführer mit einem zweiten Faden (2, 12, 22, 42) und einem zweiten Stricksystem Masche, Fang oder Flottung gebildet.
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